



सत्यमेव जयते
भारत का दूतावास, अल्जीयर्स
Embassy of India, Algiers



सत्यमेव जयते
Economic Diplomacy
& States Division
Ministry of External Affairs

Fairs, Conferences, B2B Meeting in India 2020

Foires, Conférences, Rencontres B2B en Inde 2020

Fairs, Conferences, B2B Meetings in India 2020

Foires, Conférences, Rencontres B2B en Inde 2020



**3rd Edition of Indus Food 2020,
India Exposition Mart, Greater Noida,
January 8-9, 2020**

Organized annually, IndusFood is India's official Export-Focused F&B Trade Fair showcasing India's best line-up of Food & Agriculture products to international buyers.

Organisé chaque année, IndusFood est le salon officiel du commerce équitable de l'Inde axé sur l'exportation, qui présente la meilleure gamme de produits agroalimentaires de l'Inde aux acheteurs internationaux.

Contact : +91 (11) 40727272 Email : info@tpci.in, Website : <https://www.tpci.in/eventdefault/indus-food-3/>



**Globe-Tech Medical Expo 2020 - Pune
Pune
January 10-12, 2020**

'Globe-Tech Medical Expo Pune - 2020 is the only trade exhibition in Pune for Medical, Hospital & Surgical Equipment. It aims to bring Hospital Equipment Manufacturers & Doctors, Hospital Owners, Trade Suppliers etc.under one roof to meet their needs.'

«Globe-Tech Medical Expo Pune - 2020 est le seul salon professionnel à Pune consacré aux équipements médicaux, hospitaliers et chirurgicaux. Son objectif est de réunir les fabricants et d'équipement hospitalier, les médecins, les propriétaires d'hôpitaux, les fournisseurs, etc., sous un même toit pour répondre à leurs besoins. '

Contact : Tel : +91 7276582429, +91 9823012162, Email: info@medical-expo.co.in, Website : www.medical-expo.co.in



**11th Plastivision India 2020 - International Plastics Exhibition &
Conference
Mumbai
January 16-20, 2020**

Plastivision India is recognised as one of the largest plastics trade exhibition in India. This show is designed to help exhibitors and visitors to discover the potential markets. Plastivision India will focus on various industrial sectors like printing, packaging, moulding machine manufacturing etc. Plastivision India celebrates more than 25 years of successfully bringing together the domestic and international plastics industry. The event is endorsed and supported by Government of India, ministry of Chemicals and Fertilizers, Department of Chemicals and Fertilizers. It is expected that more than 1500 exhibitors and over 125000 business visitors from more than 45 countries would be participating in the mega event.

Plastivision India est reconnue comme l'un des plus grands salons professionnels du plastique en Inde. Ce salon est conçu pour aider les exposants et les visiteurs à découvrir les marchés potentiels. Plastivision India se concentrera sur divers secteurs industriels tels que l'imprimerie, l'emballage, la fabrication de machines de moulage, etc. Plastivision India célèbre plus de 25 ans de succès dans le rapprochement de l'industrie des plastiques nationale et internationale. Cet événement est soutenu par le Gouvernement de l'Inde, le Ministère des Produits Chimiques et des Engrais du Département des Produits Chimiques et des Engrais du Gouvernement Indien événement. Plus de 1500 exposants et plus de 125 000 visiteurs d'affaires de plus de 45 pays participeront à cet événement majeur.

Contact : Tel. +91 22 6777 8846 / 48, Mobile : +91 99303 55494 Email sanjeevani@plastivision.org,
Website: <https://www.plastivision.org/>



Automotive Testing Expo 2020
Chennai(Madras)
January 22-24, 2020

Automotive Testing Expo India 2020 is the Southern India's largest full vehicle and component testing and validation technologies and services show. The show will focus on test simulation, Engine and emissions analysis, Vibration testing, Acoustic testing, Environmental testing, Mechanical testing, Data acquisition, Materials testing, Non-destructive testing (NDT), EMC analysis, On-board diagnostics, Wind tunnel technology, etc.

Automotive Testing Expo India 2020 est la plus grande exposition de technologies et de services complets de tests et de validation de véhicules et de composants. Le salon se concentrera sur la simulation d'essais, l'analyse des moteurs et des émissions, les essais de vibrations, les essais acoustiques, les essais environnementaux, les essais mécaniques, l'acquisition de données, les essais de matériaux, les essais non destructifs, l'analyse CEM, le diagnostic embarqué, la technologie de soufflerie , etc.

Website : <https://www.testing-expo.com/india/en/>



IMTEX FORMING 2020
Bangalore
January 23-28, 2020

Indian Machine Tool Manufacturers' Association (IMTMA) will organize its flagship IMTEX FORMING 2020 at the Bangalore International Exhibition Centre (BIEC) from 23 to 28 January 2020 in Bengaluru.

IMTEX FORMING 2020 will be a significant exhibition for South East Asia with the presence of leading national and international manufacturing firms from the metal forming sector. IMTEX FORMING is expected to be a greatly expanded fair which would feature all aspects of forming technologies, predominantly sheet metal forming. This exclusive business-to-business event will attract Indian and foreign exhibitors who would offer a range of technologically innovative manufacturing and engineering products and applications.

L'Association Indienne des fabricants de machines-outils (IMTMA) organisera son événement phare, IMTEX FORMING 2020, au Centre des Expositions International de Bangalore (BIEC) du 23 au 28 janvier 2020 à Bangalore.

IMTEX FORMING 2020 sera une exposition importante pour l'Asie du Sud-Est avec la présence de grandes entreprises de fabrication, nationales et internationales du secteur du formage des métaux. IMTEX FORMING sera une foire très étendue, qui couvrira tous les aspects des technologies de formage, principalement le formage de tôle. Cet événement exclusif business-to-business attirera des exposants Indiens et étrangers qui proposeront une gamme de produits et d'applications technologiquement innovants en matière de fabrication et d'ingénierie.

Contact : Indian Machine Tool Manufacturers' Association, Tel : +91 - 80 - 6624 6600, Email : imtma@imtma.in, Website: <https://www.imtex.in/>



Tooltech 2020
Bangalore
January 23-28, 2020

Tooltech is one of the largest exhibitions for cutting tools, tooling systems, machine tool accessories, metrology and CAD/CAM in South East Asia. It showcases the exhaustive range of innovations and technological refinements in the complete product segment of the tooling technology. It is an ultimate platform for the manufacturing sector to forge strategic alliances, enter into new partnerships, exchange technology know-how and develop vendor bases. Tooltech attracts a large domestic and international participation and is held alongside the trade fair IMTEX for metal-cutting technology.

Tooltech is one of the largest exhibitions for cutting tools, tooling systems, machine tool accessories, metrology and CAD / CAM in South East Asia. It showcases the exhaustive range of innovations and refinements in the complete product segment of the tooling technology. It is an ultimate platform for the manufacturing sector to forge strategic alliances, enter into new partnerships, exchange technology know-how and develop vendor bases. Tooltech attracts IMTEX for large-scale domestic and international participation and fair trade for metal-cutting technology.

Website: <https://www.imtex.in/index.php>



ET ACETECH - Economic Times ACETECH HYDERABAD 2020
Hyderabad
January 24-26, 2020

The Economic Times ACETECH is a leading trade fair in Asia for architecture, building materials, innovation and design and only third-of-its-kind in the world. This unique forum offers opportunities to not just exhibit but also to create a long-lasting impression on the decision makers of the architecture, building materials, innovation and design industries. The scale of the exhibition has been phenomenal and is growing exponentially. Each year, ET ACETECH witnesses the finest national and international brands, eminent architects, real estate developers, hoteliers, equity investors, builders, engineers and designers from India and the world.

The Economic Times ACETECH est l'un des salons professionnels les plus importants en Asie, consacré à l'architecture, aux matériaux de construction, à l'innovation et au design, et le troisième du genre au monde. Ce forum unique offre des opportunités non seulement pour exposer mais aussi pour créer une impression durable sur les décideurs des secteurs de l'architecture, des matériaux de construction, de l'innovation et du design. L'ampleur de l'exposition a été phénoménale et connaît une croissance exponentielle. Chaque année, ET ACETECH reçoit les plus grandes marques nationales et internationales, des architectes renommés, des

promoteurs immobiliers, hôteliers, investisseurs en actions, constructeurs, ingénieurs et concepteurs Indiens et du monde entier.

Contact : Tel: +91 22 4286 3900, Email: sales@etacetech.com, Website: <https://www.etacetech.com/>



**India International Leather Fair,
Chennai,
February. 1-3, 2020**

India International Leather Fair would be an event that would showcase all the latest fashion, techniques and designs from this industry. International Shoe Expo would be another event that would be held side by side to this fair. All kinds of items made of leather would be exhibited in this event and new opportunities in the market would be created.

India International Leather Fair sera un événement qui présentera toutes les dernières tendances en matière de mode, de techniques et de designs de cette industrie. L'Exposition internationale de la chaussure sera un autre événement organisé parallèlement à ce salon. Toutes sortes d'objets en cuir seront exposés lors de cet événement et de nouvelles opportunités sur le marché seront créées.

Contact: Mrs. Hema Maity General Manager Tel.: 91-11-23371819 E-mail: hemamaity@itpo.gov.in Mr. V. Narayanan, Deputy General Manager, R.O, Chennai Tel.: 91-44-28554655/28587297 E-mail: itpochn@md4.vsnl.net.in, Website: <http://indiatradefair.com/iilf/>



**MAHATech 2020
Pune
February 6-9, 2020**

MAHATech is an exclusive B2B industrial exhibition, focusing on the vast industrial products required by the manufacturing industry. MAHATech aims to provide a business platform to industry at large, in particular the SME segment. MAHATech will offer an ideal platform for you to explore the business potential of Maharashtra and Gujarat. Products concerned are :

- Process Industry Equipments
- Pharma & Chemical Industry Equipments
- Engineering Machinery & Machine Tools
- Electrical, Electronics, Instrumentation & Automation
- Technical Consultancy, Banking & Financial Services

MAHATech est une exposition industrielle B2B exclusive, axée sur les vastes produits industriels requis par le secteur manufacturier. MAHATech a pour objectif de fournir une plate-forme commerciale à l'industrie dans son ensemble, en particulier au segment des PME. MAHATech vous offrira une plate-forme idéale pour explorer le potentiel commercial du Maharashtra et du Gujarat. Les produits concernés sont:

- Équipements de l'industrie de transformation
- Équipements pour l'industrie pharmaceutique et chimique
- Machines d'ingénierie et machines-outils

- Électricité, Électronique, Instrumentation & Automatisation
- Consultance technique, services bancaires et financiers

Contact : Tel: +91 22 2583 8207, Email: info@maha-tech.com, Website: <https://maha-tech.com/>



AUTO EXPO 2020 - Components
New Delhi
February 6-9, 2020

Auto Expo - Components is the premium platform for India's auto components industry, driving innovation and futuristic technologies, engaging suppliers and component makers to design and develop new components and systems to create the new age vehicles. The products which will be displayed are auto Components, Accessories, Alternative Fuel Technologies, etc, Die & Mould, Engine & Engine Components, Garage Equipment, Hand & Mechanical Tools.

Auto Expo - Components est la plate-forme haut de gamme du secteur Indien des composants automobiles. Elle incite les fournisseurs et les fabricants de composants à concevoir et développer de nouveaux composants et systèmes afin de créer les véhicules du nouvel âge. Les produits qui seront exposés sont les composants auto, accessoires, technologies de carburants de remplacement, etc., matrice & moule, moteur et composants de moteur, équipement de garage, outils manuels et mécaniques.

Website : <http://www.autoexpo.in/>



SVUM 2020 International Trade Show
Rajkot
February 11-13, 2020

The Federation of Trade and Industry Saurashtra is organizing the 7th Edition SVUM 2020 International Trade Show at Rajkot Gujarat, India from 11th to 13th February 2020, the focused sectors will be : agriculture, renewable energy, engineering, textile & readymade garments, healthcare sector, building materials, jewellery and life style, food processing, education, travels & tourism, house hold items, information technology, service sector.

La Fédération du Commerce et de l'Industrie, Saurashtra, organise du 7 au 13 février 2020, à Rajkot Gujarat, en Inde, la 7e édition du Salon SVUM 2020, dans les secteurs ciblés: l'agriculture, les énergie renouvelable, l'Ingénierie, le textile et le prêt a porter, le secteur de la santé, les matériaux de construction, bijoux et style de vie, traitement de l'alimentation, éducation, voyages et tourisme, éléments de maison, informatique, secteur des services.

Contact : Tel : +91 9426254611, Email:- president.svum@gmail.com, Website: <http://www.svumshow.com/>

-



**Renewable Energy Expo
Chennai (Madras)
February 13-15, 2020**

Renewable Energy Expo is the largest and premium International Renewable Energy Event of the year. This event will be bringing together businesses, sustainable energy industry trade associations, government agencies, and energy policy research organizations to showcase the status and potential of the cross-section of renewable energy (bio fuels/biomass, geothermal, solar, wind) and energy efficiency technologies, energy storage systems, electric vehicles.

Renewable Energy Expo est l'événement international le plus important et le plus prestigieux de l'année sur les énergies renouvelables. Cet événement réunira des entreprises, des associations professionnelles du secteur de l'énergie durable, des agences gouvernementales et des organismes de recherche sur les politiques énergétiques afin de présenter le statut et le potentiel des différentes énergies renouvelables (biocarburants / biomasse, géothermie, solaire, éolien), les technologies d'efficacité énergétique, systèmes de stockage d'énergie, véhicules électriques etc.

Contact : Mr. Pankaj Sharma, Email: Pankaj.sharma@ubm.com , Website: <https://www.renewableenergyindiaexpo.com/>



**Water Today's WATER EXPO
Chennai(Madras)
February 13-15, 2020**

Water Expo 2020, the Largest and Premium Annual Water Exhibition in India will focus on waste water treatment equipment, clean water supply to rural and urban areas , desalination, wastewater, zero liquid discharge, non revenue water, water transportation, water treatment , process control instrumentation , membrane separation , disinfection , biological equipment , sludge dewatering , drinking water , process water , rainwater harvesting , filtration systems, pumps & valves.

Water Expo 2020, le plus grand et le plus important salon annuel de l'eau en Inde, portera sur l'équipement de traitement des eaux usées, l'approvisionnement en eau potable des zones rurales et urbaines, le dessalement, les eaux usées, zéro rejet de liquide, l'eau non payée, le transport de l'eau, le traitement de l'eau, le contrôle des processus instrumentation, séparation des membranes, désinfection, équipement biologique, déshydratation des boues, eau potable, eau de process, récupération des eaux de pluie, systèmes de filtration, pompes et vannes.

Contact : Tel: +91 44 42916900, Email: info@watertoday.org , Website: <https://waterexpo.biz/>



**IBEX INDIA -
8th International Exhibition and Conference on Banking Technology,
Equipment & Services
Mumbai February 13-15, 2020**

Physical Security, Cards & Payments, ATM Technology, Information Security, Reconciliation Systems, IT Infrastructure / Services / Solutions, Education & Training, Electronic Trading Systems, Energy Solutions.

Sécurité physique, cartes et paiements, technologie ATM, sécurité de l'information, systèmes de rapprochement, infrastructure / services / solutions informatiques, éducation et formation, systèmes de négociation électroniques, solutions énergétiques.

Contact : Tel.: +91-80-4250 5000, E-mail: ibexsecretariat@pdatradefairs.com, Website: www.pdatradefairs.com, <https://ibexindia.com/>



**Convergence India and IoT Expo, 2020, (In association with M/s.
Exhibition India),
New Delhi,
February 19-21, 2020**

This expo brings together the latest technology innovations and trends from the telecom & mobile industry, information technology & security, broadcast & digital media, as well as emerging technologies & enterprise solutions under one roof.

Cette exposition rassemblera sous un meme toit, les dernières technologies du monde des télécommunications et de la téléphonie mobile, des technologies de l'information et de la sécurité, de la diffusion et des médias numériques et des technologies et solutions émergentes.

Contact: Mrs. Hema Maity General Manager Tel.: 91-11-23371819 E-mail: hemamaity@itpo.gov.in, Website: <https://www.convergenceindia.org/>



**MachAuto Expo 2020
Ludhiana
February 21-24, 2020**

The 9th Edition of MachAuto Expo 2020 which is being organized at Ludhiana from 21st to 24th February 2020 at Glada Ground, Ludhiana, will focus basically on Engineering Machinery, Machine Tools, Auto Parts, Hand Tools, CNC Machines and SPMs, Automation Technology, Sheet Metal Components, Auto Parts, Used Machinery, Ball Bearings, Engineering Machinery and Parts, Power Tools, Pneumatics and Hydraulic Products, Forgings, Fasteners Manufacturers, Welding & Cutting Equipments, Material Handling Equipments, Agro Engineering Products, Laser Plasma, Water Jets-Robotics, Lubricants / Adhesives / Pollution control Equipments, Sensors / Automatic Voltage Regulators / Encoders, etc.

La 9ème Edition de MachAuto Expo 2020, organisée à Ludhiana du 21 au 24 février 2020 à Glada Ground, Ludhiana, portera essentiellement sur les machines d'ingénierie, les machines-outils, les pièces automobiles,

les outils à main, les machines à commande numérique et les MPS, la technologie d'automatisation, Composants métalliques, pièces automobiles, machines usagées, roulements à billes, machines et pièces d'ingénierie, outils électriques, produits pneumatiques et hydrauliques, pièces forgées, fabricants de pièces de fixation, équipements de soudage et coupage, équipements de manutention, produits agro-industriels, laser plasma, lasers à eau, jets d'eau, Lubrifiants / Adhésifs / Équipements de contrôle de la pollution, Capteurs / Régulateurs de tension / Codeurs automatiques, etc.

Website : <https://www.machautoexpo.in/> <http://tradeshows.tradeindia.com/machautoexpo/>



India Wood - 11th International Trade Fair for Furniture Production Technologies, Woodworking Machinery, Tools, Fittings, Accessories, Raw Materials and Products
Bangalore
February 28-March 3, 2020

INDIAWOOD is one of the world's leading exhibitions for the furniture manufacturing and the woodworking industry. It offers its audience a comprehensive overview of the prevailing technological innovations and the latest manufacturing trends in furniture manufacturing, woodworking technologies, tools, fittings, accessories and raw materials.

INDIAWOOD est l'un des salons les plus importants au monde pour la fabrication de meubles et l'industrie du bois. Il offre à son public un aperçu complet des innovations technologiques dominantes et des dernières tendances en matière de fabrication des meubles, les technologies du travail du bois, les outils, les raccords, les accessoires et les matières premières.

Website : <http://www.indiawood.com/home>



IndiaSoft 2020,
Hyderabad,
March 3-4, 2020

The exclusive event will have over 200 Indian IT companies catering a host of solutions with value additions, three-dimensional growth in skills, technology, and expertise. Experience a world of innovations and explore the avenue of sourcing the best of IT products & solutions for the growth of your enterprise including Mobile Application Services, Cloud Computing, SAAS, Big Data Management, KPO, BPO, LPO, e-security, Banking, Finance, Insurance, Telecommunications, Media & Entertainment, Bio Informatics, Engineering Design, Travel, Hotel, Hospitality, Logistics, Transportation, Educational, Pharma, e-Governance, and much more under one roof.

L'événement exclusif réunira plus de 200 sociétés informatiques Indiennes proposant une multitude de solutions avec une valeur ajoutée, une croissance en trois dimensions des compétences, de la technologie et de l'expertise. Découvrez un monde d'innovations et explorez les possibilités de trouver le meilleur des produits et solutions informatiques pour la croissance de votre entreprise, notamment les services d'applications mobiles, l'informatique en nuage, le SAAS, la gestion de données volumineuses, KPO, BPO, LPO, sécurité électronique, services bancaires, etc. Finances, assurances, télécommunications, médias et divertissement, bio informatique, conception technique, voyages, hôtel, hôtellerie, logistique, transport, éducation, produits pharmaceutiques, gouvernance électronique et bien plus encore sous un même toit.

Contact : Mr. D.K. Sareen, Executive Director, Tel : +91- 11-4748 0000 Email : indiasoft@escindia.com,
Website : www.indiasoft.org



**Aahar – The International Food & Hospitality Fair,
New Delhi,
March 03-07, 2020**

AAHAR - International Food & Hospitality Fair is a flagship fair focusing on improving food standards in India. This event showcases products like Fresh Produce & Dairy Products, Confectionery, Chocolate, Desserts, Bakery Products & Ingredients, Organic & Health Products, Frozen, Canned & Processed Products, Meat, Poultry & Sea Foods, Cheese, Snacks & Convenience Food, Food Ingredients, Additives and Preservatives Coffee & Tea, Syrups, Juices & Energy Drinks in the Food and Beverages industry.

AAHAR - Le Salon International de l'Alimentation et de l'Hospitalité est un salon qui présentera des produits tels que des produits frais et des produits laitiers, des confiseries, du chocolat, des desserts, des produits et ingrédients de boulangerie, des produits bio et des produits de santé, des produits surgelés, des produits en conserve et transformés. , viande, volaille et fruits de mer, fromage, snacks et plats cuisinés, ingrédients alimentaires, additifs et agents de conservation Café et thé, sirops, jus de fruits et boissons énergisantes dans le secteur des aliments et boissons.

Contact: Mrs. Hema Maity General Manager Tel.: 91-11-23371819 E-mail:hemamaity@itpo.gov.in,
Website: <http://indiatradefair.com/aahardelhi/>



**Panacea 2020 - 9th Natural Products Expo India
Mumbai
March 5-7, 2020**

Panacea - 9th Natural Products Expo India, the region's only biggest business opportunity for All Natural Ingredients & Products is scheduled to be held from 5-7 March, 2020 at World Trade Centre, Mumbai, India. It will focus on food & beverage, raw materials & ingredients, personal care, processing equipment/packaging, natural medicinal products.

Panacea - La 9ème édition de Natural Products Expo India, la seule plus grande opportunité commerciale de la région pour tous les ingrédients et produits naturels, se tiendra du 5 au 7 mars 2020 au World Trade Center, à Mumbai, en Inde. Il se concentrera sur les aliments et les boissons, les matières premières et les ingrédients, les soins personnels, les équipements de transformation / conditionnement et les médicaments naturels.

Contact : Tel : +91-22-28410164 / 42663310, Email: seishidocommunications@gmail.com / panaceanaturalexpoindia@gmail.com, Website: <http://www.naturalproductsexpoindia.com>



MEDICAL FAIR INDIA 2020
Mumbai
March 5-7, 2020

MEDICAL FAIR INDIA is India's leading Trade Fair for the medical and healthcare industry. For the last 25 years, Medical Fair India has been successfully addressing the various needs of Hospitals, Health Centres & Clinics.

MEDICAL FAIR INDIA est le plus important salon Indien du secteur médical et de la santé. Au cours des 25 dernières années, Medical Fair India a répondu avec succès aux divers besoins des hôpitaux, des centres de santé et des cliniques.

Website: <https://www.medicalfair-india.com/>



India's leading Medical Device Conference will focus on Medical Electronics, Hospital Equipment & Supplies, Laboratory Chemical & Gases, Laboratory Equipments, Medical Instrument, Medical Clothing, Patient Aids, Waste Management Plants And Equipments, Hospital Furniture.

La Conférence de premier plan sur les dispositifs médicaux en Inde se concentrera sur l'électronique médicale, les équipements et fournitures d'hôpitaux, les produits chimiques et les gaz de laboratoire, les équipements de laboratoire, les instruments médicaux, les vêtements médicaux, les aides au patient, les installations et équipements de gestion des déchets, le mobilier hospitalier.

Contact : Mob: +91 9819501719, Email: narendra.naik@ficci.com , Website: <http://www.indiamediexpo.in/>



India Pharma 2020
Gandhinagar, Gujarat
March 5-7, 2020

The 5th International Exhibition & Conference on Pharmaceutical Industry will focus on finished formulations, APIs, Bio-pharmaceuticals, fine chemicals and intermediates, natural extracts, excipients and many more, latest pharmaceutical machinery, plants, laboratory equipment, analytical Instrument and cleanroom equipment.

La 5ème Exposition et Conférence Internationale sur l'industrie pharmaceutique se concentrera sur les formulations finies, les API, les bio pharmaceutiques, les produits chimiques fins et intermédiaires, les extraits naturels, les excipients et bien d'autres, les dernières machines pharmaceutiques, les installations, les équipements de laboratoire, les instruments d'analyse et les salles blanches.

Contact : Mr.Ravi Verma, Senior Assistant Director, Mob: +9 9873522631, Email: ravi.verma@ficci.com,
Website: <http://www.indiapharmaexpo.in/>



Secutech India 2020
Mumbai
May 7-9, 2020

Secutech India is the country's most premier security and fire safety product exhibition, which will focus on the following products : Surveillance camera, Access control, Intrusion alarm, Physical security and perimeter, Police equipment, Transmission, Management platform, Building automation / home automation, Security guard services, Personal safety, Active fire safety, Passive fire safety, Disaster prevention & rescue equipment, Industrial safety & environmental sanitation, fire extinguishers.

Secutech India est le Salon le plus important du pays en matière de sécurité et de protection incendie. Il se concentrera sur les produits suivants: caméra de surveillance, contrôle d'accès, alarme anti-intrusion, sécurité physique et périmètre, équipement de police, transmission, plate-forme de gestion, services de sécurité, sécurité personnelle, sécurité incendie active, sécurité incendie passive, prévention des catastrophes & équipements de secours, sécurité industrielle et assainissement de l'environnement, extincteurs.

Contact : Tel: +91 22 4286 3869, E-mail: info@secutechexpo.com, Website: <http://secutechexpo.com/>



6th Smart Cities India 2020
Pragati Maidan, New Delhi
May 20-22, 2020

6th Smart Cities India 2020 expo will feature key verticals that make up the smart city framework of Smart Cities including Buildings, Solar, Transport, Water and sanitation, Environment/pollution, Urban planning, Smart IT and communications, Safety and security, Smart transport, Clean energy. The expo will provide a platform that enables deeper communication and a more practical approach to resolving societal problems and offers business opportunities for organisations working towards making smart cities a reality.

La 6ème édition du salon Smart Cities India 2020 mettra en vedette les principales composantes verticales du cadre de la ville intelligente : bâtiments, énergie solaire, transports, eau et assainissement, environnement / pollution, urbanisme, technologie de l'information et communications, sécurité, transport intelligent, Énergie propre. L'exposition fournira une plate-forme qui permettra une communication plus approfondie et une approche plus pratique de la résolution des problèmes de société, ainsi que des opportunités d'affaires pour les organisations travaillant à la réalisation des villes intelligentes.

Contact : Mr. Arun Singh, Tel : +91-11-4279 5033, Mob. +91 7827 855 273, E-mail: aruns@eigroup.in
Website : <https://www.smartcitiesindia.com/>



Solar India 2020
Pragati Maidan, New Delhi
May 20-22, 2020

Solar India expo provides a platform to showcase ground mounter and rooftop solar, storage, smart grids, solar products and solutions.

Solar India expo fournira une plate-forme pour présenter les systèmes solaires montés au sol et sur les toits, les systèmes de stockage, les réseaux intelligents, les produits et solutions solaires.

Contact: Mr. Tanay Sachdeva, Tel: +91-11-4279 5042, Mob. +91 98992 15125, E-mail: tanays@eigroup.in, Website: <http://www.solarindiaexpo.com/>



Water India 2020
Pragati Maidan, New Delhi
May 20-22, 2020

Water India 2020 expo is an important platform created to show case products, services and solutions available in the water industry worldwide. The event will provide comprehensive insight into the water industry–best practices, latest technologies, alternative solutions, emerging opportunity and business prospective.

Water India 2020 expo is an important platform created to present the products, services and solutions available in the water industry around the world. The event will provide a comprehensive overview of the water industry - best practices, latest technologies, alternative solutions, emerging opportunities and business opportunities.

Contact : Mr. Ashish Ramchandani, Tel :+91-11-4279 5186, Mob. +91 99902 33634, E-mail: ashishr@eigroup.in, Website: <http://www.waterindia.com/>



Globe-Tech Engineering Expo 2020 - Pune (India)
Pune
May 29-31, 2020

Globe-Tech Engineering Expo is India’s one of the largest SME gathering on Engineering & Manufacturing products & services. Products Engineering Machinery, Machine Tools, automation & robotics, Instrumentation & control, CNC Machines & SPM’s, material handling, hydraulic & pneumatic .

Globe-Tech Engineering Expo est l’un des plus grands rassemblements de PME sur les produits et services d’ingénierie et de fabrication. Produits machines de construction, machines-outils, automatisation et robotique, instrumentation et contrôle, machines CNC et SPM, manutention, hydraulique et pneumatique.

Contact: Tel :+91 7276582429, Email: info@enggexpo.in , Website: <https://enggexpo.in/>



**India Warehousing Show Cold Chain Show,
India Material Handling and Logistics Show 2020
New Delhi
June 18-20, 2020**

India Warehousing Show is more than India's leading exhibition on logistics and supply chain: it is the heartbeat of the industry. Bringing the future at your doorsteps, the show brings the industry in its full dimension, gathering all facets of logistics, warehouse infrastructure, material handling, storage, automation and supply chain. The show act as marketplace and driver of innovation and success together creating an ideal platform, positioning your company to the forefront of success.

India Warehousing Show est plus que le salon Indien de la logistique et de la chaîne d'approvisionnement: c'est le cœur de l'industrie. Apportant l'avenir à votre porte, le salon apporte à l'industrie toute sa dimension, englobant tous les aspects de la logistique, de l'infrastructure d'entrepôt, de la manutention, du stockage, de l'automatisation et de la chaîne d'approvisionnement, et la chaîne d'approvisionnement. Le salon est à la fois un marché, un moteur d'innovation et de réussite, créant une plate-forme idéale et positionnant votre entreprise au sommet de sa réussite.

Contact : Tel : +91 99996 86007, Email : janish.jafri@reedmanch.com,
Website : <https://www.indiawarehousingshow.com/en-gb.html>



**Indian Pharma Expo
Pragati Maidan, New Delhi
July 2-4, 2020**

The 9th edition of Indian Pharma Expo arrives in 2020 as an ideal platform for Pharmaceutical and allied companies to witness the latest advancements in various domains such as manufacturing, packaging, supply chain management and many more. IPE 2020 is one of the most sought-after forums for eminent stakeholders in Pharmaceutical Industry to generate newer business opportunities.

La 9e édition d'Indian Pharma Expo arrive en 2020 en tant que plate-forme idéale pour permettre aux sociétés pharmaceutiques et alliées de se familiariser avec les dernières avancées dans divers domaines tels que la fabrication, l'emballage, la gestion de la chaîne d'approvisionnement et bien d'autres. IPE 2020 est l'un des forums les plus convoités par d'éminents acteurs de l'industrie pharmaceutique afin de générer de nouvelles opportunités commerciales.

Contact : Ms. Aparna Mayekar, Tel : +91-22-66122612/627, Mobile: +91-9930937020, Email: ipe@cims.co.in, Website : <https://www.indianpharmaexpo.com/index.html>



**PackPlus 2020
Pragati Maidan, New Delhi
August 6-9, 2020**

PackPlus is India's biggest exhibition on Packaging, Converting and Supply Chain industries. PackPlus has emerged as the most trusted and longest running event for the packaging and converting industry in India.

The exhibition showcases new-to-market products, solutions and technologies from India and overseas representing segments such as packaging, converting, processing and supply chain among others..

PackPlus est la plus grande exposition d'Inde sur les industries de l'emballage, de la transformation et de la chaîne d'approvisionnement. PackPlus est devenu l'événement le plus fiable et le plus ancien du secteur de l'emballage et de la transformation en Inde. L'exposition présente des produits, solutions et technologies nouveaux sur le marché, en provenance d'Inde et d'outre-mer, représentant des segments tels que l'emballage, la transformation, la transformation et la chaîne d'approvisionnement.

Website: <https://www.packplus.in/en-gb.html>



**Hand Tools and Fasteners Expo 2020 and Mineral,
Metal Metallurgy and Materials
New Delhi
August 27-29, 2020**

In its 17th Edition, the Indian subcontinent's largest expo for sourcing quality Hand Tools, Power Tools & Fasteners.

With a new 'Tools for industry' theme, the event will focus on the need for quality, special and high-end Hand Tools, Power Tools, Fasteners and Specialty Tools by Industry sectors, such as, Aviation, Construction & Infrastructure, Woodworking & Furniture, Gardening & Horticulture, Automobile & Auto Service, Heavy Engineering.

Dans sa 17e édition, le plus grand salon du sous-continent indien pour la recherche d'outils de qualité, d'outils électriques et de fixations.

Avec un nouveau thème «Outils pour l'industrie», l'événement mettra l'accent sur le besoin d'outils à main, d'outils électriques, de fixations et d'outils spéciaux, de qualité et haut de gamme, par secteurs d'activité, tels que: Aviation, construction et infrastructure, Menuiserie & Meubles, Jardinage et Horticulture, Automobile & Auto Service, Ingénierie lourde.

Contact: Tel: +91 22 6681 4900, Email : info@abec.asia,

Website : <http://www.ite-exhibitions.com/events/handtools-fasteners-expo>, www.abec.asia



**Intersolar India 2020
Bangalore
November 27-29, 2020**

Intersolar India in Bangalore is India's most pioneering exhibition and conference for India's solar industry. It takes place annually at the Bangalore International Exhibition Centre and has a focus on the areas of photovoltaics, PV production and solar thermal technologies, energy storage, solar thermal technologies etc.

Intersolar India à Bangalore est le Salon et la Conférence les plus novateurs de l'industrie solaire Indienne. Il a lieu chaque année au Centre des Expositions International de Bangalore et se concentrera sur les domaines de la photovoltaïque, des technologies thermiques solaires, du stockage de l'énergie, des technologies thermiques solaires, etc.

Contact : Tel: +91 22 4255-4707, Fax: +91 22 4255-4719, Website: <https://www.thesmartere.in/>



**Paperex South India -
6th International Exhibition & Conference on Pulp, Paper & Allied
Industries
Chennai(Madras)
November 26-28, 2020**

The 6th Edition of Paperex South India , which is scheduled to be held at Chennai during 26th - 28th November, 2020, will focus on special paper, printing paper, pulp, raw materials, paper, coated paper, cardboard, storage, paper machinery, printing ink, graphic chemical industry, coating, finishing, chemical products, environmental protection equipment, maintenance, process control, quality control, and packaging.

La 6ème édition de Paperex South India, qui se tiendra à Chennai du 26 au 28 novembre 2020, exposera le papier spécial, le papier d'impression, la pâte, les matières premières, le papier couché, le carton, le stockage, les machines à papier, encre d'imprimerie, industrie chimique graphique, revêtement, finition, produits chimiques, équipement de protection de l'environnement, maintenance, contrôle de processus, contrôle de qualité et emballage.

Contact : International Trade and Exhibitions India Pvt. Ltd., Tel:- 91-11- 66295700, Email:- info@itei.in , www.itei.in , Website : www.ite-exhibitions.com



The RMTS 2020 shall be a one-stop destination to address the manufacturing and machine tools requirements of various industry sectors not only in Gujarat but the nation as a whole. The show shall unwell the latest manufacturing technologies and machine tools solutions which would enable large industries and other small and medium enterprises (SMEs) to leverage and enhance their manufacturing capabilities. The expo will cover the entire gamut of machine tools, ancillary industries and other technologies essential for tomorrow manufacturing. Further more, RMTS 2020 shall prove to be the ultimate facilitator for b2b cooperation between manufacturers and customer of all hues connected to machine tools industry

Le RMTS 2020 sera une destination unique pour traiter les outils de fabrication et les machines-outils de diverses industries du Gujarat, mais de la nation tout entière. La société serait en mesure d'offrir une large gamme de technologies et de solutions permettant aux grandes industries et aux autres petites et moyennes entreprises (PME) d'exploiter et d'améliorer leurs capacités de fabrication. L'exposition couvrira toute la gamme des machines-outils, des industries auxiliaires et d'autres technologies essentielles à la fabrication de demain. En outre, RMTS 2020 sera le facilitateur ultime pour la coopération B2B entre les fabricants et les clients.

Contact : Tel : +91-9909041613 / +91-9909041618, Email: info@kdclglobal.com, Website : <https://kdclglobal.com/site1/>



INDIA ITME 2020
India Expo Mart, Greater Noida
December 10-15, 2020

India ITME 2020 is India's International Textile and Machinery Exhibitions, it is one stop platform for the engineering solutions and technical technology for the textile industry.

Inde ITME 2020 est le Salon International du Textile et de la Machinerie en Inde. Il s'agit d'une plate-forme unique pour les solutions techniques et les technologies de l'industrie textile.

Contact: Tel : +91-22-4972 4603 / 2202 0032 / 2285 1579/ Mob : +91-9820 507 570, Email : itme@india-itme.com, Website: <https://www.india-itme.com/>